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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

OBCE HOLOUBKOV 
KONANÉHO DNE 17.6.2024 

 

 

Přítomni:   Ing. Fišer, p. Kurdík,  p. Vild, p. Bezstarosti, Mgr. Vodička,  Bc. Pelc, MUDr. Gutová, 

                    Ing. Tůma, p. Vondrášek, p. Herink, Mgr. Křejdlová (příchod v 17:35 hod.) 

 

 

1) Zahájení, schválení programu jednání 

Zasedání zahájil starosta Ing. Fišer v 17:08 hod., který také řídil další průběh jednání. V úvodu 

přivítal všechny přítomné občany a uvedl, že dnešní jednání bylo svoláno na základě pozvánky, 

která byla v souladu se zákonem o obcích zveřejněna po dobu 7 dnů na úřední desce a také na 

elektronické úřední desce na internetu. Konstatoval, že je přítomno 10 z 11 členů zastupitelstva, 

Mgr. Křejdlová přijde později, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. Zastupitelům připomenul 

jejich povinnost hlásit případný střet zájmů před projednáváním každého bodu jednání. Pořízením 

zápisu z dnešního jednání pověřil p. Zbuzkovou a upozornil, že z dnešního jednání je pořizován 

zvukový záznam jako podklad pro tvorbu zápisu. Poté přítomné seznámil s návrhem programu, 

který byl zveřejněný na pozvánkách. 

 

Navržený program: 

1. Zahájení, schválení programu jednání 

2. Volba návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu 

3. Kontrola usnesení 

4. Náměty a podněty občanů 

5. Bezpečnostní situace v obci, činnost Městské policie Mýto  

6. Investiční akce a dotace  

7. Závěrečný účet hospodaření a účetní závěrka obce za rok 2023 

8. Hospodaření obce za 1. čtvrtletí 2024 

9. Schválení seznamu žadatelů o obecní byty  

10. Majetkoprávní záležitosti 

11. Různé  

12. Interpelace členů zastupitelstva  

13. Usnesení a závěr  

 

Připomínky k programu nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 08/06/2024 – 1.1:  ZO schvaluje program jednání. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

 

2) Volba návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu 

Do návrhové komise byli navrženi p. Herink, p. Vondrášek a Ing. Tůma. 

 

Usnesení č. 08/06/2024 – 2.1: ZO schvaluje návrhovou komisi ve složení: p. Herink, p. Vondrášek 

a Ing. Tůma. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 2 

 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: Bc. Pelc a MUDr. Gutová. 
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Usnesení č. 08/06/2024 – 2.2: ZO určuje ověřovateli zápisu Bc. Pelce a MUDr. Gutovou. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

 

3) Kontrola usnesení 

Kontrolu usnesení provedl Ing. Fišer podle předloženého materiálu, který předem obdrželi všichni 

zastupitelé. Postupně prošel všechna usnesení přijatá na předchozích jednáních zastupitelstva a ke 

každému bodu doplnil výrok „Splněno“ nebo „Trvá“. Některým nesplněným bodům, které jsou 

dlouhodobějšího charakteru, byl přiřazen náhradní termín pro splnění. Celá kontrola usnesení bude 

zveřejněna na úřední desce a na internetových stránkách obce a je přílohou tohoto zápisu. Poté 

požádal předsedu kontrolního výboru Bc. Pelce o stanovisko výboru. Bc. Pelc konstatoval, že 

kontrola usnesení proběhla v pořádku, výbor nemá připomínek. 

Diskuze: 

p. Vondrášek – zeptal se na důvod posunu termínu zpracování nového územního plánu. 

Ing. Fišer – na to stejné se p. Vondrášek ptal na minulém jednání, odpověď je stále ta samá. 

Další připomínky ke kontrole usnesení nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 08/06/2024 – 3.1: ZO bere na vědomí kontrolu plnění přijatých usnesení ZO. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

V 17:35 hod. se dostavila Mgr. Křejdlová. 

 

 

4) Náměty a podněty občanů 

p. Krocová – upozornila na neustále plné velkoobjemové kontejnery u kotelny, navrhuje zde 

vybudovat sběrný dvůr s obsluhou. Jezdí sem i cizí firmy, co vyklízí byty po starých lidech, občané 

to pak platí v rámci zvýšených poplatků za odpady. 

Mgr. Vodička – vybudování sběrného dvora je zde do budoucna v plánu, ale celkově to levnější 

nebude, protože se bude muset zaplatit obsluha. 

Ing. Fišer – k vybudování sběrného dvora nás donutí i legislativa, neboť na skládku přestanou 

přijímat nevytříděný odpad. Vše má nicméně nějaký postup, v r. 2021 v kotelně skončilo CZT, 

vloni jsme tam přestěhovali obecní četu, nyní prostory rekonstruujeme a až jako další krok se bude 

řešit sběrný dvůr. Za odpady doplácí obec z rozpočtu, takže nehradí vše občané v rámci poplatku. 

p. Bezstarosti – navrhoval tam dát kameru, aby to sledovala obecní policie, v letošním roce 

množství odloženého odpadu výrazně narostlo. 

Ing. Fišer – objem svezeného odpadu vyhodnocujeme každoročně vždy na konci roku, pokud by 

tam byl skutečně výrazný nárůst, tak přijmeme nějaké opatření. 

p. Dongres – zeptal se, zda obec uvažuje o přijetí dalšího technického pracovníka, aby se zlepšila 

údržba veřejných prostranství. Dva zaměstnanci nemohou vše postačit. 

Ing. Fišer – bude se to projednávat jako jeden z bodů na dnešním jednání. 

p. Krocová – upozornila na špatný stav chodníku v parku. 

Ing. Fišer – v červenci se bude centrum obce kompletně nově asfaltovat. 

p. Dongres – zeptal se, v jaké fázi je projekt přístavby domku na hasičském cvičišti. 

Ing. Fišer – minulý týden se podávala žádost o vydání povolení na stavební úřad. 

p. Dongres – hasičská cisterna je mimo výjezd, musela jít do opravy. Navrhuje požádat o dotaci na 

nové auto, málem s ní havaroval, když jel na STK. 

Ing. Fišer – požadavek na novou cisternu doposud od hasičů nikdy nezazněl, před nějakým časem 

byly dotace z EU, kdy spoluúčast obce byla pouze 10 %, u dnešních státních dotací je spoluúčast 

okolo 50 %. Požádal, aby tuto záležitost projednala schůze SDH a dala mu z toho písemný výstup. 

p. Dongres – od zaměstnance JCM se mu doneslo, že hasičské auto OPEL CAMPO je s vlekem 

každou chvíli v lese pro dřevo. Auto nemá platnou STK, navrhuje toto auto zlikvidovat. Dále 

upozornil, že jako člen stavebního výboru nemá žádné informace o výstavbě pergoly u DPS. 
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p. Kurdík – tento úkol mu byl uložen zastupitelstvem, je položená zámková dlažba, pergola by měla 

být postavena v průběhu července. 

p. Dongres – zeptal se, v jaké fázi je oprava zatékání do jednoho bytu v DPS. 

Ing. Fišer – přečetl písemné vyjádření 2 instalatérských firem, které tam kvůli tomu byly, že není na 

první pohled viditelná příčina zatékání, bude nutné rozkopat koupelnu v horním bytě, což není 

možné provést, je-li byt obsazený nájemníkem. 

p. Dongres – hasiči minimálně 1x ročně proplachují výtlačné vodovodní potrubí z Hamru, mělo by 

se to nějak řešit. 

Ing. Fišer – ve vrtech v Hamru je dlouhodobě špatná kvalita vody s abrazivními látkami, které se 

v potrubí usazují. Vrty už se čistily, prováděl se tam hydrogeologický průzkum, ale žádný 

vydatnější pramen s lepší vodou se tam nenašel. 

 

 

5) Bezpečnostní situace v obci, činnost Městské policie Mýto 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer, který ze zdravotních důvodů omluvil velitele městské policie 

Bc. Aubrechta, jenž vypracoval písemnou zprávu, kterou mají zastupitelé k dispozici. V loňském 

roce bylo v naší obci zaevidováno 29 trestných činů a 30 přestupků, bylo uloženo 172 příkazů na 

místě. Informoval o konkrétních případech, které řešila MP Mýto (vraky aut, řešení mezilidských 

vztahů, zaběhnutí psi apod.), trvalý problém je popíjení alkoholu na autobusové zastávce, což je 

však u konkrétních přestupců těžké postižitelné, neboť uložené sankce jsou vzhledem k jejich 

majetkovým poměrům nevymahatelné. Jinak je bezpečnostní situace v obci stabilizovaná, MP Mýto 

se rovněž zaměřuje na prevenci formou besed v místní ZŠ a u spolku mladých hasičů a na ranní 

bezpečný příchod školáků na vyučování. Dále Ing. Fišer předložil statistiku průjezdu aut po hlavní 

silnici před ZŠ získanou ze zde instalovaných ukazatelů rychlosti. 

Diskuze: 

p. Krocová – upozornila na problémy v obecní bytovce č.p. 291, kde nájemníci vyhazují nábytek 

z okna ze 4. patra, došlo tam i k napadení osob ze strany lidí, kteří v bytovce nemají co dělat. Dává 

ke zvážení, zda by nepomohlo vyměnit autobusové čekárny za skleněné, možná by se tam tolik 

nevysedávalo. Také by zrušila okolní stánky. 

MUDr. Gutová – zrušení stánků by nic nevyřešilo, problémoví lidé by se přemístili jinam, 

např. k samoobsluze. 

p. Vondrášek – popíjení alkoholu na zastávce mu vadí, chodí okolo děti do školy a čekají tam lidi 

na autobus, nezdá se mu, že by se s tím nedalo nic dělat. 

Bc. Pelc – z jeho pohledu policisty se situace řešit dá, při pokračujícím protiprávním jednání je 

možnost zajištění dané osoby a její odvoz na záchytku. 

Ing. Fišer – požádal Bc. Pelce, aby se spojil s velitelem MP Mýto a tuto situaci prodiskutovali. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 08/06/2024 – 5.1: ZO bere na vědomí bezpečnostní situaci v obci a informace o činnosti 

Městské policie Mýto za uplynulé období. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

 

6) Investiční akce a dotace 

Přijetí dotace od Plzeňského kraje na stavební úpravy a přístavbu skladu hasičského náčiní 

V rámci Programu stabilizace a obnova venkova jsme žádali o maximální možnou dotaci ve výši 

500 tis. Kč, obdrželi jsme 400 tis. Kč. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 08/06/2024 – 6.1: ZO schvaluje přijetí finanční dotace od Plzeňského kraje do rozpočtu 

obce ve výši 400.000,- Kč na stavební úpravy a přístavbu skladu hasičského náčiní. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 
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Přijetí dotace od Plzeňského kraje na restaurátorské práce na soše granátníka 

V rámci programu Plzeňského kraje na restaurování nemovitých kulturních památek jsme žádali 

o dotaci ve výši 370 tis. Kč, obdrželi jsme 200 tis. Kč. Celkové náklady budou činit 465 tis. Kč. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č.  08/06/2024 – 6.2: ZO schvaluje přijetí finanční dotace od Plzeňského kraje do rozpočtu 

obce ve výši 200.000,- Kč na restaurátorské práce na soše granátníka. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 1 

 

Přijetí dotace od Plzeňského kraje na činnosti obecní policie  

V rámci programu Plzeňského kraje na zajištění bezpečnosti v obcích bylo stejně jako v minulých 

letech požádáno o dotaci ve výši 630 tis. Kč na zajištění činnosti Městské policie Mýto v naší obci 

pro letošní rok na základě veřejnoprávní smlouvy s Městem Mýtem, obdrželi jsme 577 tis. Kč. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č.  08/06/2024 – 6.3: ZO schvaluje přijetí finanční dotace od Plzeňského kraje do rozpočtu 

obce ve výši 577.000,- Kč na činnost obecní policie na základě veřejnoprávní smlouvy s obcí 

zřizující obecní policii. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

Přijetí dotace od Plzeňského kraje na nákup vybavení pro JSDHO 

V rámci tohoto dotačního programu Plzeňského kraje nám byl schválen příspěvek ve výši 

60 tis. Kč, za který budou nakoupeny 3 ks přetlakových dýchacích přístrojů. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č.  08/06/2024 – 6.4: ZO schvaluje přijetí finanční dotace od Plzeňského kraje do rozpočtu 

obce ve výši 60.000,- Kč na nákup vybavení pro JSDHO. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

 

7) Závěrečný účet hospodaření a účetní závěrka obce za rok 2023 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Zpracovaný návrh závěrečného účtu hospodaření obce za 

předchozí rok byl v souladu se zákonem po dobu minimálně 15 dnů před projednáním v ZO 

vyvěšen na úřední desce i elektronicky. Obec v roce 2023 hospodařila s celkovými příjmy ve výši 

35.195 tis. Kč a celkovými výdaji ve výši 30.605 tis. Kč, přebytek tak činil 4.590 tis. Kč. 

Významně vzrostly příjmy se sdílených daní o 2.430 tis. Kč oproti předchozímu roku, nejvíce 

DPPO, toto však nebylo způsobeno ekonomickým růstem, ale vyšší cenovou hladinou, inflace 

činila 10,7 %, negativně bylo saldo ovlivněno odpuštěním místního poplatku za odpady občanům 

z důvodu vysokého nárůstu ceny vody. Dále Ing. Fišer vyjmenoval obdržené dotace (3.606 tis. Kč) 

a realizované investiční akce (11.063 tis. Kč), běžné výdaje narostly o cca. 2 mil. Kč, což bylo 

v plné výši vykompenzováno zvýšením příjmů ze sdílených daní. Následně seznámil přítomné 

s dalšími součástmi závěrečného účtu, kterými je hospodářská činnost při správě obecního bytového 

fondu prováděná firmou INZULA Rokycany a správa nebytových prostor firmou TEBYT-BTZ 

Rokycany, hospodaření příspěvkové organizace Základní a mateřské školy, vyúčtování finančních 

vztahů k veřejným rozpočtům, hospodaření s majetkem obce a také zpráva o výsledku přezkoumání 

hospodaření obce, jež poprvé zpracoval nový auditor Ing. Vičar. V ní byly popsány některé zjištěné 

chyby a nedostatky, jedná se např. o zaúčtování na chybný nákladový účet, neproúčtování drobného 

majetku na majetkové účty či překročení závazných ukazatelů rozpočtu dle rozpočtové skladby 

v průběhu roku. V souladu se zákonem vypracoval Ing. Fišer opatření k nápravě těchto chyb a 

nedostatků, které bude zasláno na KÚPK, chyby, jež bylo možné opravit, byly opraveny v letošním 

roce, překročení závazných ukazatelů rozpočtu v průběhu roku bylo vyřešeno pověřením starosty 
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obce k provádění rozpočtových opatření a schválením letošního rozpočtu v menší míře podrobnosti. 

Součástí závěrečného účtu jsou i výkazy roční účetní závěrky – rozvaha, výkaz zisku a ztráty a 

příloha k účetní závěrce. Obec v roce 2023 docílila kladného výsledku hospodaření v hlavní 

činnosti i hospodářské činnosti, který se navrhuje převést do nerozděleného zisku minulých let. Poté 

Ing. Fišer požádal předsedu finančního výboru Ing. Tůmu o stanovisko výboru. 

Ing. Tůma – finanční výbor návrh závěrečného účtu i zprávu auditora projednal, nemá k němu 

připomínky a doporučuje ho ke schválení včetně vypracovaných opatření k nápravě zjištěných chyb 

a nedostatků. Jedná se o méně závažná zjištění, která nemají zásadní dopad na hospodaření obce. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. Ing. Fišer navrhl, aby se 

o všech usneseních hlasovalo najednou jedním hlasováním. 

 

Usnesení č. 08/06/2024 – 7.1: ZO schvaluje v souladu s § 17 odst. 7 písm. a) zákona 

č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, 

souhlas s celoročním hospodařením obce za rok 2023 bez výhrad. 

Usnesení č. 08/06/2024 – 7.2: ZO bere na vědomí opatření k nápravě chyb a nedostatků uvedených 

ve zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2023. 

Usnesení č.  08/06/2024 – 7.3: ZO schvaluje účetní závěrku obce k 31.12.2023 včetně převodu 

kladného výsledku hospodaření z hlavní činnosti ve výši 5.402.073,76 Kč, kladného výsledku 

hospodaření z hospodářské činnosti INZULA ve výši 507.363,33 Kč a kladného výsledku 

hospodaření z hospodářské činnosti TEBYT ve výši 111.886,85 Kč na účet 432 – Výsledek 

hospodaření předcházejících účetních období. 

PRO PROTI ZDRŽ 

    11 0 0 

 

 

8) Hospodaření obce za 1. čtvrtletí 2024 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Obec za první tři měsíce letošního roku hospodařila s příjmy ve 

výši 10.287 tis. Kč a výdaji 8.055.tis. Kč, takže přebytek činil 2.232 tis. Kč, na bankovních účtech 

měla obec k dispozici přes 32 mil. Kč. Prozatím nebyly čerpány prakticky žádné investiční výdaje, 

daňové příjmy jsou lehce pod plánovaným rozpočtem. Rozpis jednotlivých položek obdrželi 

zastupitelé písemně. Požádal předsedu finančního výboru Ing. Tůmu o stanovisko výboru. 

Ing. Tůma – finanční výbor hospodaření obce za období 1-3/2024 projednal a nemá k němu 

připomínky. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 08/04/2024 – 8.1: ZO bere na vědomí hospodaření obce za 1. čtvrtletí 2024. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

 

9) Schválení seznamu žadatelů o obecní byty 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Sociální výbor dle pravidel schválených ZO obodoval všechny 

obnovené a nové žádosti o byt a na základě toho sestavil seznam žadatelů o obecní byty a byty 

v DPS. 3 žadatelé svoji žádost neobnovili. V seznamu na obecní byty je nyní 9 žadatelů, v seznamu 

na byty v DPS je rovněž 9 žadatelů, je také evidována jedna žádost o sociální byt. 

MUDr. Gutová – většině žadatelů o byt v DPS již byl nějaký byt nabízen, ale odmítli ho, žádost 

mají podanou spíše do budoucna. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 08/06/2024 – 9.1: ZO schvaluje seznam žadatelů o obecní byty a o byty v DPS na 

období 2024/2025. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 
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10) Majetkoprávní záležitosti 

Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti – ČEZ Distribuce a.s. 

V loňském roce realizovala společnost ČEZ Distribuce a.s. nové připojení pozemku p.č. 283/15 

k síti NN. Vzhledem k tomu, že zemní kabel je uložen v obecním pozemku p.č. 283/8, žádá nyní 

ČEZ o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti na tento kabel. Obec obdrží 

jednorázovou náhradu ve výši 2.000,- Kč bez DPH, smlouva o smlouvě budoucí byla před realizací 

akce uzavřena. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 08/06/2024 – 10.1: ZO schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene – 

služebnosti č. IV-12-0021029 se společností ČEZ Distribuce a.s., Děčín na stavbu „Holoubkov, RO, 

č.parc.283/15, kNN“. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

Prodej volného obecního bytu č. 4/23 

Na jednání ZO dne 20.3.2023 byl schválen záměr prodeje tohoto volného obecního bytu, který byl 

zveřejněn na úřední desce obce od 16.5.2024 do 17.6.2024. Ve stanoveném termínu byly podány 

3 nabídky, přičemž nejvyšší cenu ve výši 1.810.000,- Kč podal p. ………………………………… 

………………………… Vzhledem k tomu, že tento zájemce splnil všechny podmínky vyhlášeného 

záměru, navrhuje se schválit prodej bytu tomuto uchazeči. 

Diskuze: 

Bc. Pelc – nehlasoval pro vyhlášení záměru prodeje tohoto bytu, proto nebude hlasovat ani pro 

samotný prodej, nicméně doporučuje ho prodat za nejvyšší nabídku. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 08/06/2024 – 10.2: ZO schvaluje prodej bytové jednotky č. 4/23 o velikosti 1+1 

a celkové podlahové ploše 39,77 m2 s podílem jednotky 3977/146277 na společných částech domu 

č.p. 4 a pozemku st. 488, vše v obci a k.ú. Holoubkov p. …………………………………………… 

………… za cenu 1.810.000,- Kč + náklady na převod. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 1 

 

Záměr prodeje volného obecního bytu č. 2 v č.p. 287 

Obci byl vrácen byt č. 2 v bytovém domě č.p. 287-288 po p. ………, která zemřela. Vzhledem 

k tomu, že ostatní byty v tomto domě byly prodány jejich nájemníkům, navrhuje se, aby obec tento 

byt již nepřidělovala do pronájmu podle pořadníku, ale nabídla ho ke koupi ve volném prodeji. 

Minimální kupní cena se navrhuje s ohledem na ceny obdobných bytů v nabídce realitních kanceláří 

v okresu Rokycany na 1.500 tis. Kč. 

Diskuze:  

Bc. Pelc – ve volebním programu jsme měli, že se nebudou prodávat obecní byty, takže bude 

hlasovat proti tomuto návrhu. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 08/06/2024 – 10.3: ZO schvaluje vyhlášení záměru prodeje bytové jednotky č. 287/2 

o velikosti 1+1 a celkové podlahové ploše 39,09 m2 s podílem jednotky 3909/139284 na společných 

částech domu č.p. 287, 288 a pozemku st. 589, vše v k.ú. Holoubkov. Minimální nabídkovou cenu 

stanovuje na 1.500.000,- Kč + náklady na převod. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 2 0 
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11) Různé 

Navýšení počtu technických pracovníků obce 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Na základě návrhu některých zastupitelů a připomínek občanů ke 

kvalitě úklidu a údržbě veřejných prostranstvích v obci předkládá po projednání na pracovní poradě 

ZO návrh na přijetí třetího technického pracovníka obce na plný pracovní úvazek, doposud pracují 

v technické četě 2 stálí zaměstnanci, kteří jsou dle potřeby doplňováni brigádníky v rámci dohod 

o provedení práce. V souvislosti s tím bude nutné posílit i strojní vybavení technické čety, které je 

dnes přizpůsobeno pro 2 zaměstnance. Úplně se neztotožňuje s názorem, že je údržba veřejných 

prostranství v naší obci nekvalitní, je nicméně pravdou, že určité problémy jsou, především když 

některý ze zaměstnanců nepracuje z důvodu nemoci, dovolené apod., nebo když se nějaký stroj 

rozbije, pak zde není zastupitelnost. Upozorňuje však na zvýšené náklady, které se budou muset 

vyčlenit v rozpočtu obce, na mzdových nákladech se ročně jedná o cca. 700 tis. Kč, při nákupu 

nových strojů to pak jsou prvotní jednorázové náklady a další provozní náklady na pohonné hmoty 

a opravy. Za volební obdobní se bude jednat navíc o cca. 4 – 5 mil. Kč. Rozhodnutí v této věci je 

tudíž o prioritách, každý zastupitel se musí rozhodnout, zda je tato oblast pro něj prioritní, či raději 

dané finanční prostředky využít na potřebné investice. Ing. Fišer se v tuto chvíli mírně kloní k tomu, 

abychom technickou četu obce posílili dle předloženého návrhu, jde o logický krok i s ohledem na 

přesun čety do nových vhodných prostor po zrušené centrální kotelně, kde je pro 3 zaměstnance a 

více techniky dostatek místa. Někteří zastupitelé místo přijímání nového zaměstnance navrhovali 

spíše uzavřít smlouvy s firmami na sekání trávy či zimní údržbu, p. Kurdík zkoušel některé oslovit, 

nicméně jsou většinou vytížené a nové zákazníky nepřijímají. Problém je v tzv. špičkách, když 

napadne sníh nebo na jaře všude naroste tráva, tak tyto firmy poptávají v jeden okamžik i jiné obce. 

Diskuze: 

Ing. Tůma – je potřeba se zaměřit především na kvalitu údržby veřejných prostranstvích, aby se 

např. nesekalo jen strojně, ale i ručně se dosekávala místa u obrubníků, plotů apod. 

Mgr. Křejdlová – souhlasí s přijetím třetího zaměstnance, ale stejně to stačit nebude, bez 

nasmlouvání firem, které vypomůžou ve špičkách, budou stížnosti stále. 

p. Vild – v první řadě by posílil techniku, aby zde byla zastupitelnost strojů, když se porouchají. 

Bez toho ani vyšší počet zaměstnanců nepomůže. 

p. Vondrášek – navrhuje pořídit novou techniku českou, na kterou jsou ihned dostupné náhradní 

díly, a repasovanou, která je levnější, nemusí být veškerá technika nová a špičková. 

p. Bezstarosti – na internetu je spousta inzerátů na prodej levné techniky, jakýkoliv stroj se dá 

následně opravit, sám v minulosti mnohokrát pro obec opravoval hasičskou techniku. 

Bc. Pelc – je pro navýšení počtu zaměstnanců, 2 pracovníci jsou na celou obec málo, dále navrhuje 

zvýšení odměn pro brigádníky, 135 Kč na hodinu je málo. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 08/06/2024 – 11.1: ZO stanovuje v souladu s § 102 odst. 2 písm. j) zákona č. 128/2000 

Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, počet zaměstnanců obce v obecním 

úřadu na plný pracovní úvazek na 7. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

V 19:50 hod. odešla MUDr. Gutová. 

 

Poskytnutí peněžitého daru z rozpočtu obce 

Global Partner Péče, z.ú. požádala o poskytnutí peněžitého daru z rozpočtu obce. Poskytuje terénní 

odlehčovací služby pro lidi, kteří v domácím prostředí pečují o seniory, dlouhodobě nemocné a 

handicapované osoby. V naší obci mají nyní 1 klienta, chtěli by služby rozšiřovat. Navrhuje se 

příspěvek ve výši 5.000,- Kč. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 
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Usnesení č. 08/06/2024 – 11.2: ZO schvaluje poskytnutí peněžitého daru pro Global Partner Péče, 

z.ú., Praha ve výši 5.000,- Kč a uzavření darovací smlouvy. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

V 19:53 hod. se vrátila MUDr. Gutová. 

 

Návrh na změnu jednacího řádu zastupitelstva obce 

Bc. Pelc navrhuje změnit jednací řád zastupitelstva obce tak, že v zápisu ze zasedání ZO musí být 

uvedeno, jak který ze zastupitelů hlasoval. To neplatí v případě tajného způsobu hlasování. Je to 

z důvodu větší transparentnosti, aby si každý občan mohl dohledat, jak který zastupitel 

o jednotlivých návrzích hlasoval. 

Diskuze: 

p. Vild – navrhuje do zápisu jmenovitě uvádět pouze to, kdo hlasoval proti nebo se zdržel. 

Mgr. Křejdlová – nevidí v tom žádný přínos. 

Ing. Tůma – jmenovité hlasování mu nevadí, jde o to, aby to nebylo administrativně náročné. 

Problém vidí v tom, že ze zvukového záznamu nelze prokázat, kdo jak hlasoval. Když někdo vznese 

proti údaji o hlasování v zápisu námitku, nebude podle čeho to posoudit. Musela by se sem dát 

kamera a vysílat online přenosy. 

p. Bezstarosti – považuje to za zbytečnou administrativu, zasedání jsou veřejná, pokud někoho 

zajímá, jak kdo hlasoval, může sem přijít. 

p. Vondrášek – to je právě ten problém, že sem lidi nechodí. Není důvod skrývat, kdo jak hlasoval. 

Ing. Fišer – kdo jak hlasoval je většinou zřejmé z diskuze, která hlasování předchází a je poměrně 

podrobně popisována podle zvukového záznamu, takto se zápisy ze ZO dělají již 14 let a neví 

o tom, že by si na ně někdy někdo stěžoval. Pokud jakýkoliv zastupitel považuje některé hlasování 

za klíčové, může navrhnout hlasování po jménech, stejně jako se navrhuje tajné hlasování 

u personálií. Souhlasí s Ing. Tůmou, že ze zvukového záznamu nelze nikdy zpětně ověřit, kdo jak 

hlasoval, musel by se buď pořizovat obrazový záznam nebo zakoupit elektronické hlasovací 

zařízení, jehož výstup se přímo natahuje do zápisu a lze ho i umístit na internetové stránky, takto to 

mají některá větší města nebo např. Plzeňský kraj. 

p. Vild – když nějaký zastupitel navrhne, že chce o daném usnesení hlasovat po jménech, tak mu to 

nemusí ostatní zastupitelé schválit. Přednesl upravený návrh oproti původnímu návrhu Bc. Pelce, že 

se bude zaznamenávat pouze, kdo hlasoval proti nebo se zdržel. 

Bc. Pelc – s přednesenou formulací nesouhlasil, spíše by to zaznamenávání zkomplikovalo. 

Mgr. Vodička – kdo jak hlasoval by se mohlo zaznamenávat až na konci zápisu jen u těch 

usneseních, kde hlasování nebylo jednotné. 

p. Bezstarosti – kdo jak hlasoval by musela návrhová komise zaznamenávat bezprostředně po 

každém hlasování do archu, kam se zapisuje výsledek hlasování. 

Ing. Tůma – v předneseném usnesení navrhuje slovo „uvedeno“ změnit za slovo „zřejmé“. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 08/06/2024 – 11.3: ZO schvaluje změnu jednacího řádu zastupitelstva obce Holoubkov 

dle předloženého návrhu. 

PRO PROTI ZDRŽ 

5 2 4 

Návrh nebyl přijat. 

 

 

12) Interpelace členů zastupitelstva  

p. Bezstarosti – poděkoval p. Kurdíkovi za stavbu pergoly u DPS, dal mu tip na příslušného 

truhláře. Dále by chtěl vědět, co je tak zásadní porucha na hasičské cisterně, že by se kvůli tomu 

muselo pořizovat nové vozidlo. Poděkoval rovněž za instalaci zábradlí na cestičku z Chejlav na 

Těškovskou silnici. 

Mgr. Křejdlová – poděkovala p. Kurdíkovi za pomoc při organizaci Dětského dne pro školu. 
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p. Vild – připomíná nutnost opravy cesty do chatové oblasti v Hamru, stačilo by to zavézt štěrkem, 

vezme si to na starost. Dále se mu nelíbí parkování kamiónů na odstavné ploše vedle nádraží, někdy 

je jich tam i 8, především z firmy Duvenbeck, ničí obecní cestu. 

Ing. Fišer – tento pozemek se od Českých drah kupoval právě proto, aby zde kamióny parkovaly a 

nezabíraly místo jinde po obci. 

p. Vondrášek – zkusí firmu zkontaktovat, aby počet parkujících kamionů omezila. Jinak by se 

muselo toto parkoviště pro kamióny zpoplatnit. 

MUDr. Gutová – zeptala se, v jaké fázi jsou nové internetové stránky obce. 

Ing. Fišer – stránky se zatím vyrábí, zatím jsme je nespustili. 

p. Herink – zeptal se, zda se řeší přesun zvonů na tříděný odpad v Chejlavech z nebezpečné zatáčky 

k obecním garážím. 

Ing. Fišer – je otázka, zda chceme stávající stání zvonů v zatáčce zrušit a pouze je přesunout, podle 

analýzy POLYGONU je v naší obci nejnižší kapacita sběrných nádob na počet obyvatel ze všech 

obcí tohoto sdružení, spíše navrhuje v Chejlavech u obecních garáží zřídit další sběrné místo. 

 

 

13) Usnesení a závěr 

Ing. Fišer požádal návrhovou komisi o stanovisko, zda bylo hlasováno o všech návrzích na 

usnesení. Ing. Tůma potvrdil, že o všech bodech bylo hlasováno a všechna hlasování proběhla 

řádně, 1 usnesení nebylo schváleno. 

 

Na závěr Ing. Fišer poděkoval všem za účast, popřál pěkné prožití léta a zasedání ukončil 

ve 20:55 hod. 

 

 

 

 

 

 

 ……………………………………… ……………………………………… 

 Stanislav Kurdík  Ing. Lukáš Fišer 

 místostarosta starosta 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

Bc. Lukáš Pelc: …………………………………………… 

 

 

MUDr. Václava Gutová: …………………………………… 

 

 

Zápis byl zpracován dne 2.7.2024. 

 

Zapsala: Ilona Zbuzková 


